
 Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

z dnia 27 kwietnia 2018 roku

Rozpoczęcie obrad – godz. 13:00

Zakończenie obrad – godz. 14:00

Posiedzenie  rozpoczęło się w Bibliotece Publicznej w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji  uczestniczył:  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie oraz Pani Zofia Gorzyńska

Skarbnik Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności poinformował, że cały skład radnych jest

obecny.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia:

Omówienie materiałów LI sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy – przedstawił proponowany porządek najbliższej Sesji Rady Gminy.

1.        Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad;

- Zatwierdzenie porządku obrad;

-  Przyjęcie  protokołu  z  XLIX  zwyczajnej  oraz  L nadzwyczajnej  sesji  Rady  Gminy  Trąbki

Wielkie.

2.        Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3.        Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 -

referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4.        Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Trąbki Wielkie na stałe obwody głosowania –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5.        Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

6.        Interpelacje i zapytania radnych;

7.        Wystąpienia sołtysów;

8.        Wolne wnioski.    

Przewodniczący   Rady Gminy - zaproponował, aby rozpocząć od omówienia budżetu.



Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – odczytała uzasadnienie do uchwały budżetowej.
Przewodniczący Rady Gminy  – zapytał, czy są pytania do zmian budżetu Gminy.
Radna Wioleta Frydrych – zwracając uwagę na wysokie koszty imprezy pn. „Trąbki w Trąbkach”
zapytała o jej plan.
Wójt  Gminy –  przedstawił  plan  imprezy.  Dodatkowo  poinformował  o  dofinansowaniu  do
przedmiotowej imprezy ze strony Starostwa Powiatu Gdańskiego – 5000 zł. Łączny koszt imprezy
to ok. 38 tys. zł.
W dalszej  swojej  wypowiedzi  Wójt  poinformował,  że  projekt  w/w  uchwały  chciałby  jeszcze
zmienić o środki przeznaczone na remont dróg, z uwagi na to, że cały czas sołectwa wpłacają na ten
cel środki.
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał na czym polega program pn. „mini sad”
Skarbnik  Gminy –  poinformowała,  że  prawdopodobnie  będzie  to  polegało  na zasadzeniu  kilku
drzewek  i  pielęgnowaniu  tych  drzewek  przez  dzieci.  Do  tego  projektu  przystąpiła  Szkoła
Podstawowa w Trąbkach Wielkich.
Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał  o  zabezpieczenie  kwoty  w  wysokości  9  tys.  zł.  na
zagospodarowanie placu w Mierzeszynie, prosi o uszczegółowienie tej pozycji.
Wójt Gminy – poinformował, że są to środki, które nie były wykorzystane w roku poprzednim i
przy konstrukcji budżetu na rok 2018 zostały pominięte, dlatego też należy uzupełnić o tę kwotę.
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Ad 3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-
2032.

Skarbnik  Gminy –  w  załączniku  nr  1  zostały  uwzględnione  wszystkie  zmiany,  które  zostały
wprowadzone do uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na 2018 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Ad  4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Trąbki  Wielkie  na  stałe  obwody
głosowania – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

Wójt  Gminy –  uzasadnił  podjęcie  przedmiotowej  uchwały.  Poinformował,  zmiana  która  jest
wprowadzona,  to  numer  obwodu nr  4  -  zmieniono  siedzibę  przy ul.  Sportowej  2  w Trąbkach
Wielkich.
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę, że po 30 dniach można dopiero uchwalić obwody a
inne gminy wykonały to w jednym dniu.
Wójt  Gminy –  prawdopodobnie  Gminy  wcześniej  podejmowały  uchwały  w  sprawie  okręgów
wyborczych.

Ad 5. Wolne wnioski.
Przewodniczący Rady Gminy – poinformował,  że jest  jeszcze jeden projekt uchwały,  który ma
zostać wprowadzony do porządku obrad sesji tj.  uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości  położonej  w  obrębie  geodezyjnym  Mierzeszyn.  Zwrócił  się  do  Wójta  Gminy o
wyjaśnienie potrzeby wprowadzenia uchwały do porządku sesji. 
Wójt  Gminy –  przypomniał,  że  temat  ten  był  wcześniej  stawiany  na  komisji,  ale  osobiście
wstrzymał go. Przetarg został  ogłoszony, ale nie ma uchwały Rady Gminy.  Wójt Gminy złożył
propozycję  zamiany gruntów gminnych  z  parafią  mierzeszyńską  na  grunty koło  cmentarza.  W



sprawie zamiany gruntów zostało wystosowane pismo do Kurii Biskupiej, ale Gmina nie otrzymała
formalnej zgody.  W związku z tym Wójt zablokował wniosek, co do sprzedaży tej działki, czekając
na zgodę z Kurii na zamianę tych gruntów. W związku z tym, że ta sytuacja utkwiła w martwym
miejscu uważa, że nie ma już co zwlekać.
Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował, czy nie dokonać wizji lokalnej, aby to zobaczyć.
Radny  Marek  Czerwiński –  stwierdził,  że  jest  to  mała  działka.  Jest  bardzo  mało  miejsca  na
obecnym cmentarzu  na  pochówek i  dlatego jest  plan,  aby cmentarz  poszerzyć.  Jeżeli  chodzi  o
zamianę  gruntów  to  było  tak,  że  biskup  podpisał  stosowne  dokumenty jak  byliśmy  u  niego
osobiście, ale zanim wróciliśmy otrzymaliśmy z Kurii Biskupiej telefon, że Biskup się rozmyślił.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Radny Marian Płotka przypomniał, że
stanowisko komisji EiRG było, aby działkę sprzedać.

Przewodniczący Zbigniew Leszczyński – przypomniał o przekazanym radnym projekcie uchwały w
sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczenia wody i odprowadzenia ścieków zapytał, czy są uwagi
do  w/w  regulaminu.  Nie  było  uwag.  Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował,  aby  Radni
jeszcze raz przeanalizowali projekt przedmiotowej uchwały i ostatecznie na posiedzeniu komisji
Rolnictwa Ochrony Środowiska  i  Spraw Społecznych  czy na  posiedzeniu  połączonych komisji
stałych zaopiniowali projekt tego regulaminu.
Wój  t  Gminy – przypomniał,  że  projekt  regulaminu został  przygotowany przez Zakład GKiM i
zgodnie  z  nowym  rozporządzeniem  Rada  Gminy  opiniuje  taki  regulamin  i  przesyła  do
zaopiniowania do Polskich Wód.

Kolejno  wywiązała  się  dyskusja  w  trakcie  której  Radna  Mari  ola  Łabędzka nawiązała  do
obwieszczenia  wywieszonego  w  sołectwie  w  sprawie  objęcia  zmianą  planu  zagospodarowania
obszaru pod żwirownię. Zwróciła uwagę, że wskazany obszar w obwieszczeniu jest większy niż
była o nim wcześniej mowa.
Wójt Gminy – poinformował, że jest to procedura administracyjna, którą wójt, czy chce, czy nie
chce, musi wszcząć.
Radny Marian Płotka –  poinformował,  że  dnia 9  maja 2018r.  zaplanowany jest  wyjazd Komisji
Ekonomicznej i Rozwoju gospodarczego do tej żwirowni.

Przewodniczący podziękował wszystkim za czynny udział i zakończył na tym posiedzenie komisji. 

Sporządziła Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                  Zbigniew Leszczyński


